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Steenwijker Courant

de komende jaren een vervolg en
daar is het bestuur heel blij mee.
Onder luid applaus werd de oor-
konde aan Rick uitgereikt. Klaas
Prins en Wilna Heijman kregen
de bronzen prestatiemedaille
van de KNZB uitgereikt.

Nationaal record
Beiden hebben in 2019 een natio-
naal Masters record gezwom-
men. Klaas verbeterde zijn eigen
records op de 100 meter school-
slag en 100 meter rugslag. Wilna
wist het record op de 800 meter

STEENWIJK Het bestuur van
Zwem en Poloclub Steenwijk’34
gaat werken aan een nieuw be-
leidsplan. Aanleiding daarvoor is
ondermeerdekomst vandenieu-
we trainers, de mogelijkheid van
trainingen in de ochtenduren en
de ambitie om het dames water-
poloteam volgend seizoen te la-
ten deelnemen aan de competi-
tie.
„En met die veranderingen op
komst is het belangrijk om een
goed toekomstbeeld te schetsen
waar we met de vereniging naar-

toe willen”, aldus het bestuur. Le-
den van de zwem en poloclub
worden op dewebsite van de club
opgeroepenomactiefmee teden-
ken over de toekomst.
Ze kunnen zich hiervoor aanmel-
den via de site bij voorzitter
Chrisstien Dollekamp. Tijdens de
algemene ledenvergadering
werd ook besloten dat de contri-
buties met ingang van 1 januari
met vijf procent worden ver-
hoogd. Dat is nodig om de steeds
hogere kosten van onder andere
bad-huur en de organisatie van

wedstrijden voldoende af te kun-
nen dekken.

Leden in het zonnetje
Steenwijk’34 heeft ook een aan-
tal leden van de club in het zon-
netje gezet. Zo is RickDriezenuit-
geroepen tot Lid van Verdienste.
Rick is weliswaar een tijdje weg
geweest bij de vereniging, maar
heeft altijd een belangrijke in-
breng gehad en gehouden in het
trainen en begeleiden van de
zwemmers in de zwemafdeling.
De inzet van Driezen krijgt ook

vrije slag te verbeteren. Inge Soe-
ters werd uitgeroepen tot vrijwil-
liger van het jaar 2019.Als boeg-
beeld van de projectgroep Klaver-
bladZwemTocht heeft ze samen
met haar projectleden een hele
belangrijkebijdrage geleverd aan
het succes van de tocht. Ze heeft
ook met haar optreden in de di-
versemedia op een primamanier
Zwem en Poloclub Steenwijk’34
in de schijnwerpers weten te zet-
ten. ■

Don van der Veen

Zwem en Poloclub Steenwijk’34 werkt aan nieuw beleidsplan en huldigt leden

„We hebben ons licht opgestoken
bij de Rijksoverheid, KNVB en Vei-
ligheidsregio, want die hebben
het laatste woord.” De manier
waarop Steenwijk denkt te trai-
nen kreeg een ‘go’, oftewel het
licht ging op groen. De Jong legt
helder uit hoe er gewerkt wordt.
„We trainen met de eerste en
tweede selectie. Twee velden de-
len we op in elk vier partjes. Dan
krijg je dus verspreid over een veld
in totaal zestien spelers te staan.
Vier viertallen.” Contact mag niet.
Wedstrijdvormen zijn derhalve
uit denboze. „Wekunnenoefenen
op traptechniek, elkaar de bal pas-
sen en andere dingen. En ook aan
de conditie werken. Dat is niet
heel veel, maar alles is beter dan
niets. Zo blijft iedereen wedstrijd-
fit, en je houdt de groep bijeen. El-
kaar wekenlang niet zien, dat is
het ook niet.”

Trainen en wegwezen
Bij de trainingen worden hesjes
van vier verschillende kleuren
gebruikt. „Zo kun je goed zien
wie bij welk groepje hoort.” Na
gedane sportarbeid is er sprake
van een snel vertrek. „De hesjes
moeten in de wasmand, douchen
magniet, en iedereenmoetdirect
naar de uitgang van het sport-
park.” De Jong blikt nog even te-
rug op de competitiestart. „We
hebben na drie duels nog geen

punten, maar zijn in geen enkele
wedstrijd van de mat getikt.”
Hoe nu verder is een lastige
vraag. „Dat is aan de KNVB. Eer-
lijk gezegd denk ik niet dat we in
dit kalenderjaar nog voetballen.
En daarna, tja we gaan het zien.
Gezondheid is het belangrijkste,
daarna komt er een hele tijd niks
en dan pas voetbal.”

Mogelijkheden
Steenwijkerwold heeft ook ont-
dekt dat er wel degelijkmogelijk-
heden zijn om sportief iets te
doen. Ook daar wordt sinds deze
week getraind volgens hetzelfde
principe als bij Steenwijk. „Wij
hebben daarbij de spelersgroep
opgesplitst over twee avonden.
Zo kan er in ieder geval eens per
week op het complex aangepast
getraind worden”, zegt trainer
Gerjan van der Hoogen. De basis-
conditie op peil houden is toch
wel van belang. „Daarom heb ik
de spelers gevraagd om ook een
tweede avond per week sportief
bezig te zijn. Zemogendat zelf in-
dividueel invullen. Je kunt den-
ken aan kilometers maken op de

racefiets of een duurloopje.”
De start van het seizoen wordt
door Van der Hoogen als ‘wissel-
vallig’ omschreven. „We kunnen
van iedereen winnen, maar als
we niet honderd procent geven
ook van iedereen verliezen. USV
thuis was een degelijke overwin-
ning, en uit bij Dwingeloo was
een prima pot. Tegen Sweel thuis
zat het tegen, enuit bij Asser Boys
speelden we onder de maat.” En
de toekomst? „Ja, zeg het maar.
Dit kalenderjaar verwacht ik
geenwedstrijdenmeer als jekijkt
naar het hoge aantal besmettin-
gen. En daarna misschien een
halve competitie.We houden het
nieuws van de KNVB maar in de
gaten.”

Klaverjassen
Trainen met z’n vieren? „Dat
doen we bij Steenwijker Boys al-
leen bij klaverjassen. Dat doe je
met z’n vieren”, lacht Sander Jon-
kers. „Nee,wij vinden dat trainen
met vier niks. Als je moet uitzoe-
ken wat je mag doen en wat niet,
is de motivatie snel weg. En wie
weet hoeveel weken we dat dan

moeten doen.” En Jonkers vindt
het ook niet verstandig. „Rutte
heeft gezegd dat we de grenzen
van het toelaatbare niet op moe-
ten zoeken. Nou dan kunnen we
dat beter ook niet doen.” Trainer,
spelers, en begeleiding houden
contact via de groepsapp. „Het is
wel verstandig dat spelers bij-
voorbeeld naar de sportschool
gaan,maar ik ga daar niet achter-
aan lopen. We zijn een vierde-
klasser, geen profs.”
De geel-zwarten staan bovenaan
in de vierde klasse A. „Gezien de
kwaliteiten van onze jonge ploeg
doen we het goed. Jong betekent
ook dat de ene wedstrijd de ande-
re niet is.” Ook Jonkers verwacht
niet echt dat er dit jaar nog ge-
voetbald wordt. „Al hoop ik dat
wel. We zien wel hoe het verder
gaat. Gezond blijven, daar gaat
het om.”

Alternatieve sporten
Bij Olde Veste wordt op dinsdag
ook met viertallen getraind. „Be-
langrijk, want dat is ook goed
voor het onderlinge contact”,
zegt trainer Dick Krommenhoek.

Voor de rest van de week is voor
een andere invulling gekozen om
trainingsarbeid te verrichten.
„Op donderdag kunnen de spe-
lers via Strava zelf trainen. Deze
week hebben we gekozen voor
vijf kilometer hardlopen. Op je
mobiele telefoon kun je dan zien
hoelang je erover gedaan hebt.”
Afgelopen zaterdag werd er ge-
tennist bij LTC Steenwijk en ko-
mende zaterdag gaan de blauw-
gelen de sportschool in.

Koploper
Olde Veste is fier koploper in de
eerste klasse E. „We zaten in een
flow, en dan valt de competitie
stil. Sneu, maar het was wel te
verwachten. De berichten over
het virus zijn al een tijdje niet
best.” Hoe het verder gaat? „Ja,
ook ik verwacht niet dat we dit
jaar nog voetballen. Ik hoor ook
verhalen over een halve competi-
tie of dat de bekercompetitie
wordt geschrapt. Maar even af-
wachten waar de KNVB mee
komt.” ■

Don van der Veen

Trainen op anderhalve meter
■ ‘Wedstrijden in dit kalenderjaar? Waarschijnlijk niet’

STEENWIJK Vv Steenwijk
verscheen woensdag-
avond weer op het
trainingsveld. „Die
vrije zondag, nee dat
is niet bijster goed be-
vallen”, zegt trainer
Kees de Jong met een
lach. De afgelopen
week heeft de club
zich verdiept in de in-
formatie rond corona
en trainen voor senio-
ren. En daarbij gingen
de rood-witters niet
over één nacht ijs.

Trainer Kees de Jong over coronaproof trainen: ‘Twee velden delen we op in elk vier partjes. Dan krijg je dus verspreid over een veld
in totaal zestien spelers te staan. Vier viertallen.’ Sieb van der Laan


